
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 22. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 501

I lyset af ministerens svar på BUU alm. del - spørgsmål 402 mener ministeren så, at det

er hensigtsmæssigt at indføre et uddannelsesloft for den del af befolkningen, som har

trukket mindst på uddannelseskontoen, eller mener ministeren, at det er mere hensigts-

mæssigt at indføre et SU-loft over, hvor mange år personer på hf-enkeltfag og avu kan

modtage SU (evt. en klippekortsordning som man kender fra de videregående uddannel-

ser)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Carøe (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Caroe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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